
 Protokół nr X/15 

 z posiedzenia Rady Powiatu Gryfickiego V kadencji 

 w dniu 27 sierpnia 2015 r.  

 

Dziesiąte posiedzenie Rady Powiatu Gryfickiego V kadencji odbyło się dnia 23 lipca                

2015 r. 

Rozpoczęło się  o godz. 10.00 i zakończyło się o godz. 11.40. 

Skład ustawowy Rady Powiatu Gryfickiego liczy 19 radnych – na sesji obecnych było                  

17 radnych. Radni nie obecni usprawiedliwieni – Ryszard Maliński, Danuta Pol. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu.     

            

W posiedzeniu uczestniczyli również: Ireneusz Wojciechowicz - Wicestarosta Powiatu,   

Stanisław Hołubczak – Sekretarz Powiatu Gryfickiego, Skarbnik Powiatu - Grażyna        

Obrębska – Starzec, dyrektor Placówki Opiekuńczo Wychowawczej Dom dla Dzieci w                   

Gryficach  Aldona Byczkiewicz,  dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryficach – Beata                

Smoleńska, dyrektor Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg Powiatowych - Rafał       

Salomon,  dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Jarominie – Tadeusz Korek,  dyrektor    

Liceum Ogólnokształcącego w Gryficach – Jolanta Folwarska, p.o. dyrektor  Joanna                

Malińska, dyrektor Powiatowego Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej                

w Gryficach -  Andrzej Olszak, Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej                   

w  Gryficach – Dariusz Sobczyk, Anna Cirocka- Pedagog Zespołu Szkół                            

Ponadgimnazjalnych w Trzebiatowie, Wiesław Buchwał nauczyciel praktyczny nauki                

zawodu w ZSP w Płotach, Kierownik Powiatowego Ośrodka Wsparcia – Eleonora       

Trembacz, Barbara Janczyszyn – Młodzieżowy Ośrodek Socjoterapii w Waniorowie, 

Aleksander Kozielski – Wychowawca w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym,               

Włodzimierz Blumensztain, Przewodnicząca Rady Gminy Brojce – Agnieszka Fudała.  

Lista przybyłych gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski odczytał porządek obrad, zapytał czy radni 

mają uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił radnych o przegłosowanie               

porządku obrad. 

 

W wyniku głosowania radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad X sesji Rady Powiatu. 

Porządek obrad X sesji stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przyjęcie  porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

2. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

3. Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia założeń polityki budżetowej            

oraz  wskazówek do opracowania projektu budżetu powiatu na rok 2016. 

5. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/14 Rady 

Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

6. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/14 Rady 

Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy             

finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2015-2030. 

7. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych,   

wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska             

kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

niektórych nauczycieli szkół  prowadzonych przez Powiat Gryficki.  
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8. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu dotyczącego  

niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach               

prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Gryficach w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Gryficki. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

14. Wolne wnioski. 

15. Zakończenie posiedzenia.        

                                

Przewodniczący  Rady – Marek Gołuchowski  zapytał czy radni mają uwagi do protokołu            

z ostatniego posiedzenia. 

Radni nie mieli uwag. 

W wyniku głosowania przy „17 głosach „za”, został przyjęty protokół z ostatniego                 

posiedzenia.  

 

Ad 2) 

Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Przewodniczący Rady – Marek Gołuchowski zapytał czy radni mają uwagi                            

do sprawozdania z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Radni nie mieli uwag. 

Przewodniczący Rady Powiatu – Marek Gołuchowski poprosił radnych o przegłosowanie 

sprawozdania z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Radni jednogłośnie  przyjęli sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad 3) 

Przygotowanie placówek oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił dyrektorów oraz przedstawicieli 

szkół o zaprezentowanie  szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego. 

Przedstawiciele szkół  zaprezentowali szkoły  do nowego roku szkolnego. 

 

Ad 4) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia założeń polityki budżetowej            

oraz  wskazówek do opracowania projektu budżetu powiatu na rok 2016. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Jana 

Trafnego o odczytanie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”, została podjęta uchwała Nr X/68/15                   

w sprawie określenia założeń polityki budżetowej oraz wskazówek do opracowania             

projektu budżetu powiatu na rok 2016, która stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

 

Ad 5) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/14 Rady Po-

wiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

Wicestarosta Powiatu Ireneusz Wojciechowicz wprowadził zmianę do projektu uchwały. 

Starosta Kazimierz Sać dodał, że jest to inwestycja, która polega na  naprawie odcinka 

drogi Jasiel – Kołomąć. 

Zmiany do projektu uchwały odczytał Przewodniczący Rady Powiatu Marek                 

Gołuchowski.  
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Radny Grzegorz Burcza - dotyczy punktu 4 uzasadnienia do uchwały, na                         

wniosek Powiatowego Centrum Marketingu Rozwoju Gospodarczego i Integracji                 

Europejskiej dokonuje się zmiany w planie wydatków Starostwa Powiatowego w                

Gryficach polegających na przesunięciach między działami: 926 – Kultura fizyczna ,     

rozdziale  92605 – zadania w zakresie kultury fizycznej, zmniejszenia o kwotę 2.000,00 

zł, 921 –Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 92195 – pozostała              

działalność, zmniejszenie o kwotę 7.000,00 zł. 750 –Administracja publiczna, rozdziale  

75095 – Pozostała działalność, zwiększenia  o kwotę 9.000,00 zł. Na jaki cel środki            

finansowe zostały przesunięte. 

 

Dyrektor Izabela Herba odpowiedziała, że odpowiedzi udzieli na piśmie. 

 

Radny Grzegorz Burcza dodał, że jesteśmy w okresie  końca sierpnia, zabieramy środki 

finansowe z działu dziedzictwa kulturowego, chodzi o kulturę patriotyczną i historyczną. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski odpowiedział, że zobowiązuje Panią               

dyrektor do udzielenia odpowiedzi na piśmie. 

 

Starosta Kazimierz Sać wyjaśnił, że podstawową wartością Polaka i podstawowym                

miernikiem patriotyzmu jest praca jest zapewnienie naszym mieszkańcom godziwych 

warunków, żeby były drogi, chodniki, żebyśmy mogli uczyć w szkołach, żeby szkoły 

miały środki finansowe i to jest największy patriotyzm, żeby nasi mieszkańcy  czuli się 

bezpiecznie, żeby żyli godnie, oczywiście co niektórzy myślą, że patriotyzm to jest            

machanie chorągiewkami, są i tacy. Powiat Szanowni Państwo jest  jednostką                   

samorządową  powiatu koncentruje się  głównie na tym, żeby zabezpieczać najważniejsze 

potrzeby dla mieszkańców. 

 

Radny Grzegorz Burcza nie sposób odnieść się do słów Pana Starosty ja rozumiem, że 

Pan Starosta jako członek Platformy Obywatelskiej musi przyjmować narrację i wpisuje 
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się w narracje Platformy Obywatelskiej dla której patriotyzmem jest płacenie podatków                

i zbieranie kupy po psach bo to oczywiście wychodzi też między innymi z informacji      

płynącej z wysokich członków Platformy Obywatelskiej łącznie z tym, że rozplakatowy-

wane będzie nasze miasto czy cały kraj informacjami, że kocha Polskę cała Platforma 

Obywatelska , Pan Starosta chyba nie wątpi, że jest członkiem Platformy Obywatelskiej 

to Pan się musi w to wpisywać. Taki rodzaj definicji nie istnieje o którym Pan powiedział, 

bo to jest definicja tylko i wyłącznie partii pod nazwą Platforma Obywatelska, także         

proszę tu nie wciskać kitu, bo oczywiście są informacje zawarte w ustawie o samorządzie 

powiatowym, które mówią doskonale co to jest dziedzictwo narodowe i takie              

opowiadanie, że machamy chorągiewkami. Platforma Obywatelska, która jest                   

w większości i jej przystawki w powiecie gryfickim uważają, że nie należy machać              

chorągiewkami, że  sierpień nie należy do miesięcy wybitnych w historii naszego kraju. 

Proszę o zaprotokołowanie tego, bo to nie jest definicja patriotyzmu, nie zgadzam się                

z Panem Starostą to jest po prostu absolutnie chybione, chyba, że faktycznie wnosimy 

narrację  Pani Ewy Kopacz , że zbieranie kupy po psach i płacenie podatków to jest           

patriotyzm, to jest nasz obowiązek. 

 

Starosta Kazimierz Sać Szanowni Państwo staram się zachować powagę. Kiedy                      

w  prawdzie dawno temu, ale w życiorysie to się wpisało byłem Przewodniczącym            

Konfederacji Polski Niepodległej to w tym czasie co niektórzy stali na szczycie piramidy 

finansowej pod nazwą „Amway”, i inne historie i walczyli o niepodległość Polski               

nabijając sobie kieszeń. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski Szanowni Państwo bardzo proszę nie             

obrażajmy się wzajemnie, ja w imieniu jak powiedziałem Klubu Radnych Platformy    

prosimy Panie Grzegorzu o szanowanie naszych poglądów i nas osobiście i myślę, że                

tutaj nikt się dobrze nie czuje za określenie przystawek, bardzo bym prosił o zachowanie 

umiaru swoich wypowiedzi. 
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Radny Grzegorz Burcza ja sobie nie życzę, żeby Pan Starosta  moje życie prywatne 

przywoływał na sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski Szanowni Państwo przechodzimy do        

projektu uchwały odczytanej, która zawiera czternaście punktów zmieniających           

tegoroczny budżet, zapytał radnych czy mają pytania.  

Radnie nie mieli innych uwag. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „16” głosach „za”, „ 1” głosie „wstrzymującym” została             

podjęta uchwała Nr X/69/15 w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/14 Rady Powiatu            

Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2015, która stanowi załącznik Nr 7   

do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski o godz. 10.35 ogłosił  5 minut przerwy                  

w obradach Rady Powiatu Gryfickiego. 

 

Wznowienie obrad X sesji Rady Powiatu nastąpiło o godz. 10.40. 

 

Ad 6) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/14 Rady Po-

wiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Gryfickiego na lata 2015-2030. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Jana 

Trafnego o odczytanie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 
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W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”,  została  podjęta uchwała Nr X/70/15                   

w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/14 Rady Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2015-2030, która 

stanowi  załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Ad 7) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wy-

chowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze  w 

szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nau-

czycieli szkół  prowadzonych przez Powiat Gryficki.  

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Jana 

Trafnego o odczytanie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”, została podjęta uchwała Nr X/71/15                   

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom 

zajmującym stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli szkół prowadzonych przez Powiat              

Gryficki, która stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 
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Ad 8) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu dotyczącego             

niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach                 

prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”, została podjęta uchwała Nr X/72/15 w 

sprawie ustalenia Regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gryficki, która stanowi  załącznik 

Nr 10 do protokołu. 

 

Ad 9) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w Gryficach w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Powiat Gryficki. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Jana 

Trafnego o odczytanie projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”, została podjęta uchwała Nr X/73/15                  

w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach prowadzonych przez Powiat Gryficki, która stanowi załącznik Nr 11                     

do protokołu. 
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Ad 10) 

Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski zapytał radnych czy mają pytania do projektu 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poprosił o przegłosowanie projektu uchwały. 

W wyniku głosowania przy „17” głosach „za”,  została  podjęta uchwała Nr X/74/15              

w  sprawie przedłużenia umowy dzierżawy, która stanowi  załącznik Nr 12 do protokołu. 

 

Ad 11 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Marek Gołuchowski poinformował,  że po uzgodnieniu        

Zarządu Powiatu jak też z informatykiem obsługującym Starostwo Powiatowe wszystkie 

interpelacje będą zamieszczane na stronie Starostwa Powiatowego w związku z powyższym 

bardzo proszę Szanownych Państwa radnych o to aby interpelacje były składane na piśmie do 

obsługi Biura Rady Powiatu, aby uniknąć jakichkolwiek nieporozumień w przepisywaniu ze 

słuchu tych interpelacji . Wszystkie interpelacje będą zamieszczone na stronie internetowej 

nie mniej jednak dla celów jakiś nie domówień proszę o składanie ich na piśmie.   

 

Radny Jan Trafny wyraził zdanie, że będzie miał interpelacje do Pana Starosty w sprawie 

pozwoleń na zajęcie pasa drogowego w celach handlowych wydawanych przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Gryficach, ja złożę ją na piśmie, żeby Pan Starosta mógł  się do niej odnieść, 

chciałbym tylko zasygnalizować wydawane przez Zarząd Dróg Powiatowych zezwolenia 

dotyczące pozwolenia na handel czy też świadczenie usług w pasie ruchu drogowego przy 

drogach powiatowych chodzi o miejscowości nadmorskie, czy nie można by było                 

doprowadzić do tego, żeby te stanowiska miały określone usytuowanie, żeby to nie były               

wędrujące stanowiska, żeby były zachowane odległości od przejść dla pieszych, naprawdę 
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mnóstwo uwag w tym roku było, o tym, że stwarzają one niebezpieczeństwo w ruchu                    

drogowym. Złoże to na piśmie i będę oczekiwał na zajęcie stanowiska w tym temacie. 

 

Radny Grzegorz Burcza w związku z tym, że pismo zostało skierowane do wszystkich             

samorządów Województwa Zachodniopomorskiego Pana Marszałka mam pytanie do  Pana               

Wicestarosty na ile my poza wypełnieniem tego obowiązku, że wypełniliśmy tylko ankietę                          

i zinwentaryzowaliśmy ścieżki rowerowe to na ile my się przyłączamy do tego projektu i czy 

zaproponowaliśmy jakieś też wnioski bo przecież nie jest tajemnicą, że akurat nasz powiat 

jak się tak spojrzy na mapkę jest tak ubogi w bezpieczne ścieżki rowerowe porównując do 

sąsiednich powiatów to jest absolutne zaniedbanie a skoro płynie 200 milionów, które chce 

wydać Pan Marszałek  to czy my wchodzimy też w te inwestycje pytanie do Pana               

Wicestarosty. 

 

Ad 12) 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski poinformował by radni odebrali informacje               

z wykonania budżetu Powiatu Gryfickiego za I półrocze 2015 rok , jest to ustawowy                  

obowiązek przez Zarząd Powiatu przekazania tej informacji.  Wysoka Rado w okresie            

między sesjami wpłynęły pisma o następującej treści: Wydział Ekonomii i Pedagogiki w          

Gryficach zaprasza nas na Gryfickie forum społeczno – gospodarcze II edycja, która               

odbędzie się 24 września w Wydziale Ekonomii w Gryficach.  Ponadto wpłynęła analiza 

oświadczeń majątkowych Pana Starosty Kazimierza Sać oraz Przewodniczącego Rady               

Powiatu. Kolejne pismo wpłynęło z Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz z Upośledzeniem 

Umysłowym  Koło w Gryficach w którym Pan Wiceprzewodniczący Zarządu pisze              

Szanowny Panie,  Zarząd  Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem            

Umysłowym Koło w Gryficach nie upoważnił Pana radnego Grzegorza Burczę do                     

reprezentowania i publicznego występowania w sprawach dotyczących naszego                     

stowarzyszenia. Poruszany na forum przez Pana Burczę temat dotyczący wynajmu sali                 

gimnastycznej uzyskał pozytywną akceptację z czego jesteśmy zadowoleni a w                        
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szczególności nasi niepełnosprawni podopieczni mogący korzystać z codziennej rehabilitacji. 

Ponadto informujemy, że nasze stowarzyszenie potrafi samodzielnie zadbać o poprawną 

współpracę ze Starostwem Powiatowym, która na dzień dzisiejszy jest przejrzysta                            

i zadawalająca w obie strony. Wpłynęło pismo od Pana Grzegorza Szafrańskiego w temacie 

rezygnacji z członkowstwa w Klubie „Lepszy Powiat”, składam rezygnację z członkowstwa 

z dniem 27.07.2015 r. Dnia 27 sierpnia  otrzymałem rozstrzygnięcie nadzorcze w temacie 

uchwał podjętych na ostatniej sesji Rady Powiatu. Rozstrzygnięcie nadzorcze, które               

stwierdza nie ważność obydwu uchwał podpisane przez Pana Wojewodę Marka                            

Tałasiewicza, chodzi tu o uchwały związane ze skargami na działania Pani dyrektor ZSP               

w Płotach oraz na działania Przewodniczącego Zespołu Orzekania o Niepełnosprawności              

w Gryficach, w dniu dzisiejszym poprosiłem Pana Sekretarza Powiatu o przekazanie               

rozstrzygnięcia nadzorczego do zaopiniowania przez Wydział Prawny Naszego Starostwa, 

będę czekał na informacje z tego wydziału w związku z powyższym jakaś kolejność nastąpi 

dopiero jak otrzymam tą informację. Szanowni Państwo w imieniu Pana Starosty Kazimierza 

Sać oraz Pana Burmistrza Gminy Gryfice Andrzeja Szczygła chciałbym wszystkich Państwa 

radnych zaprosić na tegoroczne dożynki Powiatowo Gminne, które odbędą się 12 września 

2015 r., w Gryficach w parku miejskim. Wpłynęło zaproszenie na dożynki gminne w Gminie 

Brojce. Otrzymaliśmy również zaproszenie na dożynki do Gminy Karnice, które odbędą się 

09 września 2015r. Kolejne zaproszenie otrzymaliśmy na 35 lecie Oddziału Zarządu                

Rejonowego Solidarności, które odbędą się 30 sierpnia 2015 r. o godz. 11.00 w Gryficach. 

 

Ad 13. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady – Marek Gołuchowski wyraził zdanie, że Pan Starosta udzieli           

odpowiedzi na piśmie oraz Pani dyrektor Izabela Herba również udzieli odpowiedzi. 
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Ad 13. 

Wolne wnioski. 

 
Radny Sławomir Sidor zaproponował by w punkcie informacje i komunikaty                 

Przewodniczącego Rady dopisać również też Przewodniczących Komisji. Poinformował, że 

odbyła się komisja Polityki Gospodarczej i komisja obradowała w temacie dróg powiatowych 

i ścieżek rowerowych w naszym powiecie, konsekwencją tego było również spotkanie w   

poniedziałek, gdzie uczestniczyłem ja, Pan Wicestarosta a  organizatorem był Pan radny 

Sejmiku Pan Dziewguć. Rozmawialiśmy o potrzebie zaopiniowania w imieniu trzech gmin: 

Gryfice, Płoty, Trzebiatów  ujęcia w planach województwa ścieżek rowerowych na              

planowanej nowej przebudowie drogi od Płot do Trzebiatowa. 

 

 

Radny Grzegorz Burcza wyraził zdanie, że chce odnieść sie do rozstrzygnięcia nadzorczego, 

bo mam przyjemność być członkiem Komisji Rewizyjnej i uczestniczę we  wszystkich tych 

komisjach, ale zanim przystąpię do tego meritum zagadnienia chciałbym podkreślić jedną 

podstawową kwestię, zdaje sobie sprawę jako jedyny radny jestem czasami wykpiwany, 

ośmieszany, gdzieś te moje uwagi są ośmieszane, nawet to co było dzisiaj też takim nie             

przyjemnym. Czuje na własnej skórze, że jest to swego rodzaju nagonka, ktoś mi mówił, że 

się skarżę, ale nie o to chodzi, chciałbym powiedzieć jedną podstawową kwestię i okazuje 

się, że bardzo dobrze, że stawiam te pytania, wnioski i interpelacje, bo wielokrotnie okazuje 

się, że one są jak najbardziej zasadne, przecież na moją interwencję kiedy okazało się, że 

bezprawnie są na stronie internetowej Starostwa reklamowane podmioty to zostały one              

zdjęte, na moją interwencję u Pana Wojewody Zachodniopomorskiego, w której podniosłem 

temat, że Starosta nie wywiązuje się z ustawowego obowiązku, żeby powołać do życia             

Komisję   Bezpieczeństwa okazało się, że Pan Wojewoda nakazał Panu Staroście, żeby                

powołał komisję do końca sierpnia z czego ja się bardzo cieszę już nawet nie monitoruje bo 

wieżę, że oczywiście wykona Pan Starosta i Zarząd po zaleceniu, tak samo dzięki mojemu 

uporowi okazało się, że ten paszkwilancki, może tytułem wprowadzenia, bo swego czasu 

napisano na mnie skargę Pani dyrektor Marketingu stad też, może taki rodzaj rozchwianej 

współpracy, napisała na mnie skargę, że jakoby utrudniam pracę, że moje postępowanie jest 
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bezprawne, że reorganizuje tą pracę właśnie w marketingu  i napisała na mnie skargę, że te 

działania są absolutnie bezprawne, oczywiście się broniąc też się ustosunkowałem do tego 

tematu i oczywiście podniosłem zagadnienie zupełnie proste i prozaiczne o które właśnie się 

pytałem i o które właśnie zapytałem pracowników Pani Izabeli Herby, dotyczyło to właśnie 

zajmowania się w godzinach służbowych pracowników Pani dyrektor zajmowania się                

komentowaniem na paszkwilanckim profilu pod tytułem „Gryficki Hamulcowy” tego co ja 

robię. Pan Starosta znowu się uśmiecha i to cały czas wpisuję się, bo Pan Starosta też           

uczestniczył w tej nagonce gdzie pozwala sobie w sposób powszechnie przyjęty gdzieś tam 

komentować to co się dzieje właśnie tam, gdzie wymyśla się złote góry, bzdury się wypisuje 

na mój temat, przeinacza się fakty, oczywiście gdzieś kiedyś w jakimś epizodzie był      

„Amway”, w czasie mojego życia byłem żołnierzem zawodowym, fortunę mam z tego tytułu, 

normalnie śpię na pieniądzach, robi się ze mnie niewiadomo jakiego giganta, a poza tym robi 

się ze mnie bo robi się zdjęcia w  tym , bardzo ładne oczywiście tak jak z tego filmu              

Teksańska masakra, czy piłą motorową, że Burcza zaatakował w mieście albo w powiecie           

i wyżyna ludzi, przykre to jest ale się cieszę, niezmiernie, że w związku z tym, że jestem taki 

uparty ten portal jest poprawiony, bardzo jestem z tego zadowolony, chyle czoła, bardzo           

dobrze, okazuje się, że to wychodzi, ale  dzisiaj chodzi o to rozstrzygnięcie nadzorcze Proszę 

Państwa, ja chyle czoło przed moim Klubem ” Lepszy Powiat”, i bardzo im dziękuję oraz 

osobom, które na ostatniej sesji nie dały się wmanewrować , wmanipulować i zagłosowały za 

odrzuceniem właśnie skargi która jako jeden  z członków Komisji Rewizyjnej potraktowałem 

jak najbardziej zasadną, bardzo się  cieszę, że Wojewoda przysłał to rozstrzygnięcie i            

wykazuje tutaj masę uchybień, ja bym tutaj po prostu apelował ciesząc się naprawdę przy 

tym, że tak dużo osób nie dało się wmanewrować, ale Szanowni Państwo, którzy                     

zagłosowaliście za tym co zaproponowała Komisja Rewizyjna właściwie Przewodniczący bo 

to nie było  moje stanowisko to trzeba przyjąć  może takie myślenie, że warto odejść od             

takiego automatycznego myślenia, że Pan Przewodniczący Jacek Zdancewicz jest nie omylny  

i jest wyrocznią, ja uważam, że nie jest wyrocznią, każdy jest omylny, każdy może się mylić, 

należałoby mieć trochę pokory, ja się bardzo cieszę, że to moje wystąpienie  w tedy jako    

zdanie odrębne zadziałało na Szanownych Państwa radnych, którzy nie przyłożyli ręki do 

tego co przysyła nam Wojewoda. Proszę Państwa Wojewoda podjął tutaj temat, że nawet 
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podstawa prawna została przyjęta skandalicznie czyli ustosunkowano się w uzasadnieniu nie  

do spraw związanych z dokumentacją opartą na starostwie tylko na gminie ale to tylko taki 

mały epizod. Najważniejsza rzecz jest taka, że pomimo  moich wielokrotnych wystąpień                  

i dość obszernego zdania odrębnego, gdzie  udowadniałem wiele rzeczy mieliśmy na               

spotkaniu Panią dyrektor Wypijewską okazało się, że poświadczała nie prawdę, mieliśmy 

Pana nauczyciela to było faktem to, że powinniśmy się jako szanowna komisja i szanowna 

rada pochylić nad tym bo to był pierwszy przypadek w historii bodajże Powiatu, gdzie w taki 

sposób potraktowano nauczyciela stawiając mu dwie oceny negatywne i pozbawiając środ-

ków do życia pozbawiając go pracy. Pan Wojewoda wypisał kilka rzeczy, że takie                

postępowanie nie tylko uchybia dyspozycję normy zawartej w przypisie kodeksu                 

postępowania administracyjnego, ale zgodnie z artykułem 7 kpa organa  administracji                

publicznych stoją na straży samorządności urzędu lub na wniosek sądu ( radny przetoczył 

punkt 7 oraz punkt 8 kpa). W kontekście powyższego okazuje się, że zostaliście  wykiwani               

i dlatego ja bym prosił, żeby wziąć czasami pod uwagę, oczywiści ci wykiwani zostali,             

którzy zagłosowali za puszczeniem tej uchwały, która została nie przyjęta przez Pana             

Wojewodę, w końcowym fragmencie Wojewoda napisał, że trzeba uznać, że Rada nie                 

rozpatrzyła merytorycznie skargi i nie ustosunkowała się do podniesionych jej zarzutów,              

te moje uwagi zostały   po prostu też zlekceważone nad czym po prostu ubolewam a nie              

powinno tak być, skoro nawet Wojewoda Zachodniopomorski jest w stanie te rzeczy                  

uchwycić, czyli macie tu człowieka, który być może nie jest z waszej partii ale ja jestem tutaj 

też po to by służyć społeczeństwu, jestem tu po to żebyśmy razem dawali lepszą jakość             

i te patologiczne mechanizmy, które gdzieś być może gdzieś się jeszcze toczą, żeby je                 

w końcu zdrapać, żeby zacząć normalnie, żeby ludzie mieli do nas zaufanie, dlaczego tu jest 

taka frekwencja i nie przychodzą ludzie bo wiedzą doskonale, że nie mają wpływu na to co 

się dzieje, my, może jesteśmy oderwani od rzeczywistości i są tu zawsze tylko urzędnicy                

a goście z zewnątrz gdzie, ludzie się nie interesują nie mają zaufania między innymi przez 

takie rzeczy, człowiek teraz , nie wiem co ten nauczyciel będzie robił dalej być może będzie 

musiał wyjechać za granicę co jest bardzo modne i będzie dalej na zasiłku dla bezrobotnych, 

w konsekwencji oceny organu wojewody Powiat Gryficki nie uczynił zadość wymaganiom 

jakie zostały przewidziane właśnie w art. Kodeksu postępowania administracyjnego i                  
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w związku z tym stwierdza się nieważność tej uchwały, chciałbym naprawdę Proszę Państwa 

Panowie radni, Szanowne Panie radne abyście nie brali mojej wypowiedzi przez pryzmat, że 

to jest człowiek z Prawa i Sprawiedliwość, że on się czegoś czepia, usłyszałem nawet, że 

Burcza Grzegorz radny czepia się przecinków, tak może się czepiam, może się czepiam tego, 

że gdzieś nie ma wpisanej cyfry, daty bo czytam wnikliwie i bardzo poważnie traktuję swoją 

rolę jako radny Powiatu Gryfickiego, dlatego jestem zawsze przygotowany i mam wszystko 

przeczytane  ze zrozumieniem i z konsultacją prawnika nie tylko Prawa i Sprawiedliwości 

innych też, dlatego Proszę Państwa bardzo dziękuję jeszcze raz wszystkim radnym, którzy 

nie dali się wmanewrować i zagłosowali zgodnie z sumieniem nie za przejściem tej uchwały, 

bo po co nam to, po raz kolejny będziemy musieli się spotykać i po raz kolejny będziemy 

musieli miętolić, ja uważam, że będzie ta decyzja zupełnie inna bo krzywdę zrobimy temu 

nauczycielowi zostawiając to w takim stanie. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski Panie radny ja doczytam, bo Pan wyłuszcza               

co chce, ja doczytam ostateczną sentencję pisma pana Tałasiewicza Wojewody                      

Zachodniopomorskiego. Rozstrzygnięcie nadzorcze może być zaskarżone do Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w Szczecinie, skargę wnosi się do Sądu za pośrednictwem           

Wojewody w terminie 30 dni od dnia wydania doręczenia. Szanowny Panie radny jak wie 

Pan doskonale, ale wybraliśmy ze swojego grona przedstawicieli Komisji Rewizyjnej, proszę 

nie mówić, że zostaliśmy nabici w butelkę, bo radni nie uczestniczą w komisjach                 

rewizyjnych poza członkami z tego tytułu w momencie gdy są jakieś  wnioski z komisji      

płynące, moim zdaniem naturalną konsekwencją jest ufać kolegom z rady, skoro wniosek 

Komisji Rewizyjnej i zaproponowany projekt uchwały tak stanowi, dlaczego ja mam w tym 

momencie  nie wierzyć swoim kolegom z rady, którzy w większości  przyjęli takie                  

rozstrzygnięcie skargi. Powiem więcej pierwszy raz zdarza mi się, że rozstrzygnięcie             

nadzorcze w temacie skargi od dwóch kadencji i będąc radnym przychodzi w takim                      

uzasadnieniu dlatego, że wynika z tego, że  niedługo dojdzie do tego, że będziemy musieli 

powoływać specjalne  komisje śledcze celem rozstrzygnięcia skargi. Jeżeli Pan Wojewoda 

poprzez swoich pracowników pisze, że nie zebrano wystarczających dowodów do                

rozstrzygnięcia tej skargi to ja się pytam o jakich dowodach mówimy w momencie gdy            
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skarga dla przykładu była przez Panią J. napisana w jednym piśmie,  została przeprowadzona 

rozmowa z Panem Kierownikiem jednostki organizacyjnej i z Panią J. czy my mamy w tym 

momencie wypełniać działania Prokuratury czy Sądu, zaczyna mnie to śmieszyć, bo             

dochodzimy do jakiejś paranoi, skarga, która w rozstrzygnięciu końcowym przez Panią J. w 

pewien sposób została wycofana. Pani J. została przeproszona i uznała ten fakt za załatwiony, 

więc dziwi mnie stanowisko Pana Wojewody, że każe nam się zajmować skargą, która dzisiaj 

nie budzi wątpliwości po stronie skarżącej jak i skarżącego, jest to po prostu jakaś kpina, ale 

nie mi to oceniać, chciałbym Państwa radnych  na pewno tutaj  zapewnić, że z informacji 

jaką uzyskamy z działu prawnego to z Państwem się tutaj podzielę i dalej będziemy wspólnie 

rozstrzygali czy idziemy w konsekwencji tego do Sądu Administracyjnego, czy będziemy 

ponownie procedowali nad skargą. 

 

Starosta Kazimierz Sać chciałbym się zwrócić z prośbą do Pana Burczy, żeby nie obrażał 

ogólnie szanowanej partii jaką jest partia Prawo i Sprawiedliwość. 

 

Radny Sławomir Sidor mam prośbę jako radny, żebyśmy określili bardziej szczegółowo jak 

mają wyglądać wolne wnioski, żeby to nie były deklaracje polityczne. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski oczywiście zgadzam się z opinią Pana                 

Przewodniczącego. Bardzo proszę jest z nami gość, ale jeżeli pozwolisz  Franciszku to       

najpierw radni niech wyczerpią swoje zapytania.  

 

Radny Grzegorz Burcza rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczy stwierdzenia nieważności 

uchwały Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu Szkół                        

Ponadgimnazjalnych w Płotach, w tym rozstrzygnięciu nie ma ani słowa o tych faktach ,    

które Pan Przewodniczący przywołał i wprowadza w błąd tutaj naszych gości i radę, bo     

przecież mowa tylko i wyłączni o tym fakcie, przecież nikt się nie odnosi do tego, że Pan 

dyrektor akurat fajnie się zachował, przeprosił Panią, proszę nie mieszać tych dwóch rzeczy 

bo tu wyraźnie jest zapis Wojewody Zachodniopomorskiego, że stwierdza nieważność 
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uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania dyrektora Zespołu, ja nie mam tej wiedzy 

co ma Pan  a podejrzewam, że mamy ten sam dokument. 

 

Przewodniczący Rady Marek Gołuchowski, ale ja w informacjach i komunikatach Panie 

radny powiedziałem , że w sprawie rozstrzygnięcia jednej jak i drugiej skargi uchwały            

i w tym momencie niczego tutaj nie zatajałem tylko powiedziałem, że obydwa                   

rozstrzygnięcia obydwu uchwał, które procedowaliśmy na poprzedniej sesji zostały            

rozstrzygnięte i w trybie nadzorczym uchylone. 

 

Starosta Kazimierz Sać bardzo bym prosił o przestrzeganie obowiązującego tu prawa, wiszą 

tu informacje i na drzwiach  jak i na słupie zakaz używania telefonu komórkowego i mam 

nadzieję, że ten zakaz będzie przestrzegany a on nie jest przestrzegany przez osoby, które 

mówią, że przestrzegają. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Zdancewicz chciałbym odnieść się do                   

wypowiedzi Pana Burczy gdyż to tyczy personalnie też mojej osoby. Pan Burcza w sowich 

wystąpieniach jak zwykle manipuluje faktami dlatego, że z tego co ja zdążyłem przeczytać 

wpłynęły dwa  rozstrzygnięcia nadzorcze Pana Wojewody w odniesieniu do obu uchwał    

podjętych na ostatniej sesji w aspekcie skarg wniesionych w pierwszym przypadku przez 

nauczyciela szkoły w Płotach a drugim przypadku przez Panią ze Szczecina w odniesieniu do 

Pana który zajmuje się orzekaniem o niepełnosprawności. Oba te rozstrzygnięcia nadzorcze 

zostały ubrane w moim przekonaniu identycznie. Pan Burcza jawi się do końca                   

obrońcą pokrzywdzonego nauczyciela z Płotów, chciałbym zaznaczyć, że w przypadku tej 

drugiej skargi, która przez Wojewodę jest potraktowana identycznie, ta samą argumentacją 

Komisja Rewizyjna swoje stanowisko zajęła w sposób jednomyślny a więc Pan Burcza   

również był za tym aby oddalić skargę Pani skarżącej orzecznika orzekającego o stopniu nie-

pełnosprawności, ta sama metodologia pracy Pana Burczy również występuje na posiedze-

niach Komisji Rewizyjnej. Pan Burcza tak jak w tym przypadku manipuluje faktami, manipu-

luje zdarzeniami dla udokumentowania częstokroć niewiarygodnego swojego stanowiska i 

proszę zwrócić uwagę, że Pan Burcza w przypadku kiedy głosował za odrzuceniem uchwały, 
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nie wspomina zupełnie nawet obruszeniem się Przewodniczącego, że przypomina o takim 

fakcie, natomiast tam gdzie wykazał zdanie odrębne Wojewodę traktuje jak stronnika             

swojego zdania to jest w moim przekonaniu jaskrawa manipulacja. Chce jeszcze zwrócić 

uwagę Panu Burczy jeżeli ma problem ze zrozumieniem tekstu, że rozstrzygniecie nadzorcze 

Pana Wojewody nie  dotyczyło pracy komisji a procedowania nad uchwaleniem uchwały w 

związku z tym czyni to zasadniczą różnicę, proszę wziąć to pod uwagę, szkoda tylko, że Pan 

Burcza też nie potrafi zrozumieć tego, że stanowisko komisji podlegało głosowaniu po prostu 

większością głosów jawiło się w ten  sposób w jaki sposób zostało przedstawione radzie. 

 

 

Prezes Zarządu Powiatowego OSP RP Franciszek Gródecki - wyraził zdanie, że ma prośbę 

o zajęcie się dwoma tematami, pierwszy dotyczy dyżurów weterynaryjnych, po zbadaniu 

sprawy okazało się, że żadna przychodnia nie pełni dyżuru w dni wolne od pracy. Druga 

kwestia dotyczy pełnienia dyżurów aptek w  Powiecie Gryfickim, okazało się, że apteka noc-

na  w Gryficach  przy kościele od jakiegoś czasu przestała pełnić dyżur i tylko do 23.00 pełni 

dyżur a najgorsze są te okresy w czasie świąt a oddział ratunkowy w szpitalu nie zawsze chce 

pomagać, dlatego proszę, żeby komisja, która zajmuje się tą tematyką zajęła się tym                 

tematem, nie jest to lekki temat, zdaje sobie sprawę z tego, że przy odrobinie chęci temat zo-

stanie pozytywnie załatwiony. 
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Ad 14) 

Wolne wnioski. 

W tym punkcie nie było uwag. 

 

Ad 15) 

Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady – Marek Gołuchowski 

zamknął posiedzenie X sesji Rady Powiatu  o godz. 11.40.  

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła                                                                   Przewodniczący Rady Powiatu  

Justyna Roszyk 

                                                                                                           Marek Gołuchowski 

Gryfice, 07.09.2015 r. 

 

 

 
 

 

 
 

 

 Nr  1 -Lista obecności radnych, 

 Nr  2 -Porządek obrad, 

 Nr  3- Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu między sesjami. 

 Nr  4-uchwała Rady Powiatu w sprawie określenia założeń polityki budżetowej oraz  wskazówek do opracowania projektu budżetu powiatu na rok 

2016. 

 Nr  5 -uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/24/14 Rady Powiatu Gryfickiego oraz zmian w budżecie powiatu na rok 2015. 

 Nr  6-uchwała Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr III/25/14 Rady Powiatu Gryfickiego w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Gryfickiego na lata 2015-2030. 

 Nr  7-uchwała Rady Powiatu w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze w szkołach oraz tygodniowego obo-

wiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli szkół  prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

 Nr  8 -uchwała Rady Powiatu w sprawie ustalenia Regulaminu dotyczącego niektórych zasad wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

 Nr  9- uchwała Rady Powiatu w Gryficach w sprawie ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Gryficki. 

 Nr 10 -uchwała Rady Powiatu w sprawie przedłużenia umowy dzierżawy. 
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Uwagi do protokołu: 

......................................................................................................................................................................... ............. 

...................................................................................................................................................................................... 

Protokół przyjęto na posiedzeniu w dniu ........................................................... . 

 


